
11/01/2023

Schriftelijke vraag vanwege de heer Gilles Verstraeten betreffende het patrimonium.

Geachte,

Graag een antwoord in tabelvorm voor de periode sinds 2012.

Mijn vragen:

1) Hoeveel gebouwen heeft de gemeente vandaag in haar patrimonium? Over welke gebouwen en
adressen gaat het?

2) Hoeveel gebouwen heeft de gemeente gekocht en verkocht per  jaar? Aan welke prijs? Over
welke gebouwen en adressen gaat het?

3) Bij welke verkochte gebouwen bleek achteraf dat de tellers niet afgesloten waren? Hoeveel geld
heeft dit de gemeente gekost, per jaar?

4) Hoeveel waterlekken zijn er geweest in welke gebouwen, per jaar?
5) Hoe is de energielevering in de gebouwen georganiseerd?

a. Heeft de gemeente voor alle gebouwen een gezamenlijk energiecontract (voor elektriciteit,
gas, stookolie, etc.) of zijn het aparte energiecontracten?

b. Op hoeveel gebouwen liggen zonnepanelen? Hoe is dit geëvolueerd per jaar?
c. Hoeveel kostte de energievoorziening per jaar?

6) Betreffende de Dienst Gebouwen en Huisvesting:
a. Hoeveel voltijds equivalenten (VTE) telt deze dienst? Hoe is dit aantal geëvolueerd per jaar?
b. Hoeveel VTE’s volgen de energievoorziening van de gebouwen systematisch op? Hoe is dit

aantal geëvolueerd per jaar?
7) Betreffende de dienst Stadsrenovatie:

a. Hoeveel VTE’s telt deze dienst? Hoe is dit aantal geëvolueerd per jaar?
b. Hoeveel  VTE’s  volgen de renovatie van de gebouwen systematisch op? Hoe is  dit  aantal

geëvolueerd per jaar?
c. Welke gebouwen zijn gerenoveerd? Hoeveel zijn aan renovatie toe? 
d. Hoeveel kostten de renovaties, per jaar?

8) Wat  is  het  beleid  en  wat  zijn  de  doelstellingen  van  de  gemeente  ten  aanzien  van  deze
gebouwen?

Met de meeste hoogachting, 

Gilles Verstraeten
Gemeenteraadslid

Gilles Verstraeten |Gemeenteraadslid N-VA
http://www.gillesverstraeten.be|gilles.verstraeten@n-va.be




































